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Terugkoppelbijeenkomst Asielopvang Nijkerkerveen op 4 juni 2025 

Soort bijeenkomst of overleg : Terugkoppelbijeenkomst asielopvang Nijkerkerveen 
Datum  : 4 juni 2025 
Locatie  : Veensche Boys 
Aanwezigen : 73 personen 
Sprekers gemeente Nijkerk : René Windhouwer (Wethouder), Chiel Naber 

(Programmamanager Vluchtelingen), Claudia Mulder 
(Bestuursadviseur Programma Vluchtelingen 

   
 

   

Introductie 

De gemeente Nijkerk werkt aan vier kleinschalige opvanglocaties voor asielzoekers. Deze locaties bieden 

plaats aan 278 asielzoekers, verspreid over de drie kernen van de gemeente. De gemeente gaat de 

opvang in eigen beheer organiseren. Een van de locaties voor opvang van asielzoekers is in 

Nijkerkerveen.  

Deze bijeenkomst is bedoeld om een terugkoppeling te geven van de eerdere bijeenkomsten, de 

onlinevragenlijst en de gesprekken die er met inwoners en ondernemers zijn geweest over de opvang op 

deze locatie, en hoe de resultaten zijn verwerkt in het Plan van Aanpak Opvangplek asielzoekers 

Koolhaaspark Nijkerkerveen. 

 

De informatie is ook te vinden in het Plan van Aanpak Asielopvang Koolhaaspark Nijkerkerveen 2025. Dit 

plan staat online bij de downloads van de plannen: Downloads Asielopvang | Nijkerk. 

 

Wethouder René Windhouwer heet iedereen welkom en bedankt aanwezigen voor het meedenken in de 

afgelopen periode. 

 

Toelichting op het Plan van Aanpak 

Tijdens het eerste deel van de bijeenkomst geeft programmamanager Chiel Naber een uitgebreide 

toelichting op het plan van aanpak Hoevelaken. Hij licht toe welke uitgangspunten gehanteerd worden en 

hoe de input van omwonenden in het plan vertaald zijn. 

 

Na de toelichting door Chiel Naber is er ruimte voor vragen van de aanwezigen. De vragen en de gegeven 

antwoorden staan hieronder: 

 

Vragen en antwoorden 

Asielzoekers dienen op een bepaalde tijd binnen te zijn, maar de starters/jongeren niet. Hoe doen 

jullie dit?  
In Lelystad wonen ook aparte doelgroepen samen die apart worden aangestuurd. De woonbegeleiders 

handhaven deze regels en dit gaat daar prima. We verwachten dat dit op deze locatie ook geen 

problemen oplevert. 

Het pad ligt vol asbest, is het niet gevaarlijk als hier auto’s overheen rijden?  
Wanneer we de procedure voor de vergunningen ingaan, komt hier onderzoek naar. We zullen dan 

eventueel maatregelen treffen om het veilig te maken. Hier komt een rapport van. 

Fijn dat jullie aandacht hebben voor beveiliging en bewaking op het terrein, maar hoe doen jullie 

dit in de maatschappij? Helpen jullie ze daar ook?  
Ja, dit hoort bij onze inburgering. We geven de asielzoekers zoveel mogelijk uitleg over hoe ze hier 

moeten leven. 

Hoe komen jullie aan de verhouding 50 asielzoekers en 10-25 jongeren/starters?  
We hebben nu gekeken naar wat er op het veld past. Als we voor 50 asielzoekers huisvesting hebben, 

dan blijft er nog ruimte over voor zo’n 10-25 jongeren/starters. We denken dat deze verdeling passend is. 

https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.nijkerk.eu%2Fdownloads-asielopvang&data=05%7C02%7Casielopvang%40nijkerk.eu%7Ccd6c615e4c204a48ecbe08dd9eac0c22%7C3d755199a7604a779fc582d3a4729a7f%7C0%7C0%7C638841183973638325%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJFbXB0eU1hcGkiOnRydWUsIlYiOiIwLjAuMDAwMCIsIlAiOiJXaW4zMiIsIkFOIjoiTWFpbCIsIldUIjoyfQ%3D%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=qlWoN1fYlCHc5La1QUjxLaj73FetIiOT9%2BcKypKhixQ%3D&reserved=0
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Door woonbegeleiding komt er ook een gezonde harmonie tussen deze twee doelgroepen. Bij de verdere 

uitwerking van het ontwerp komt het definitieve aantal jongeren/starters. Ook zijn we met Woningstichting 

Nijkerk aan het onderzoeken wat we nodig hebben, eengezinswoningen of juist eenpersoonshuishoudens. 

Als iemand naar een andere plek moet, komt er dan een gezin voor terug en hoe vaak mag een 

asielzoeker van locatie wisselen? 
Als een gezin weg gaat, dan wordt dit vervangen door een gezin. Onze lijn is dat ze maar één keer bij ons 

mogen wonen. Ze mogen na vertrek niet meer terugkomen. Er worden geen gezinnen geplaatst die elders 

zijn weggestuurd. 

Het aantal asielzoekers daalt. Wat gebeurt er als het straks leeg komt te staan. Komen deze 

woningen dan beschikbaar voor jongeren/starters? 
Wij hebben het beheer over de locaties en bepalen zelf of we gaan centreren naar andere locaties. Als de 

instroom daalt, dan moeten we gaan bepalen welke doelgroep er dan in komt. Dit betekent dat we dan 

weer opnieuw naar de gemeenteraad moeten. Het COA heeft geen zeggenschap over wie daar komt. 

Als een asielzoeker wordt weggestuurd, mag hij dan naar een andere locatie in onze gemeente? 
Nee. Hij zal buiten de gemeente geplaatst worden. 

In het plan staat dat er geen milieueffectrapportage (m.e.r.) komt. Waarom niet? 
Antwoord (niet ter plekke gegeven maar in naschrift): Volgens het Omgevingsbesluit (Bijlage V, categorie 

J11) geldt een m.e.r.-plicht alleen als het project boven een bepaalde omvangsdrempel uitkomt, 

bijvoorbeeld grote woningbouwprojecten of grootschalige stedenbouwkundige ontwikkelingen. In dit geval 

gaat het om tijdelijke huisvesting van 50 asielzoekers en enkele woningen voor starters en jongeren. Dit is 

kleinschalig en valt onder de drempelwaarden van kolom 2 van Bijlage V. Daarom is er geen automatische 

m.e.r.-plicht. Wel is er een m.e.r.-beoordelingsplicht. Dit betekent dat de gemeente moet onderbouwen of 

het project belangrijke milieugevolgen kan hebben, bijvoorbeeld op het gebied van geluid, verkeer, natuur 

of gezondheid. Als uit die beoordeling blijkt dat de milieugevolgen niet significant zijn, is een volledige 

m.e.r. niet nodig. Als dat wel zo is, dan volgt alsnog een volledige m.e.r. 

Als je een statushouder in onze regio wil houden, zijn er dan minder huizen voor onze kinderen? 
Nee. De taakstelling voor statushouders verandert niet. Deze percentages blijven hetzelfde. 

Wat verwacht u dat u 3 extra BOA’s gaat inzetten? 
We verwachten zelf geen problemen, zeker niet als iedereen gelijk meedoet in onze samenleving. De 

extra inzet van BOA’s is meer een antwoord op de onrust die leefde in de samenleving. Het biedt geen 

garanties, maar draagt bij aan het veiligheidsgevoel. De drie BOA’s worden ingezet in de gehele 

gemeente. 

Het kabinet is gevallen. Wachten we op nieuwe regels? 
Nee, de raad heeft besloten om 278 asielzoekers op te vangen binnen onze gemeente, ook als de 

spreidingswet wordt ingetrokken. We pakken onze verantwoordelijkheid, ook namens onze 

buurgemeenten. 

Hoe kijken jullie naar het veiligheidsaspect in de combinatie van buitenlandse vluchtelingen en 

Nederlandse jeugd? 
We hebben goed nagedacht over welke doelgroepen bij elkaar passen. Jongeren/starters zijn goed te 

combineren omdat ze nog redelijk flexibel zijn. In Lelystad is hier een succesvol voorbeeld van, naast 

meerdere goede casussen in het land. 

Willen we eigenlijk niet gewoon meer woningen voor jongeren en is dit de reden dat dit wordt 

gecombineerd met een asiellocatie? 
We proberen inderdaad hiermee antwoord te geven op de vraag die naar voren kwam tijdens het 

participatietraject. 

Is de 24/7 beveiliging fysiek, of met een camera? 
Dit is fysiek voor de gehele periode. 
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In het buitengebied zijn niet veel wandel- en fietspaden. Hoe breed wordt het wandel- of fietspad? 
Er komt een smal wandelpad. Er wordt nog onderzoek gedaan naar hoe we het fietsverkeer kunnen 

organiseren. 

Is de weg breed genoeg om in het midden een heuvel te plaatsen? 
De weg wordt verbreed op de plek van de heuvel, zodat deze overbrugging gemaakt kan worden. De 

exacte berekening hiervoor wordt gedaan door onze verkeersdeskundige. 

Als er mensen met PTSS-klachten komen, is dan de periode van 2 weken om te landen niet te 

kort? 
We kijken naar wat de persoon nodig heeft. We zijn met het COA aan het oplijnen hoe we de eerste ring 

van zorg gaan organiseren. De tweedelijns zorg, de GGZ-zorg gaan we samen met Amersfoort 

organiseren. 

Wat een goed idee om de integratie van vluchtelingen samen te doen met jongeren. Worden er ook 

activiteiten georganiseerd om dit te bewerkstelligen? Is hiervoor vrijwilligerswerk? 
We zijn druk bezig met hoe we de asielzoekers kunnen laten inburgeren binnen de Nijkerkse cultuur. We 

hebben vorige week een vrijwilligersevent georganiseerd. Op de website kun je je aanmelding voor 

vrijwilligerswerk: Ik wil graag wat betekenen voor de vluchtelingen. | Aanmeldformulier vrijwilliger 

vluchtelingen | Nijkerk 

Wat is de doelgroep voor de starterswoningen en hoe kunnen mensen zich hiervoor aanmelden? 
Starters/jongeren moeten uit Nijkerkerveen komen. Lukt dit niet dan gaan we het breder uitzetten binnen 

de gemeente. We zijn samen met Woningstichting Nijkerk de criteria aan het vorm geven. 

Als de asielzoeker statushouder wordt, dan krijgen ze een woning toegewezen. Hoe zit dit bij 

jongeren? 
Wij zijn inderdaad verantwoordelijk voor statushouders en niet voor jongeren. We zijn wel verantwoordelijk 

om na de periode van 15 jaar een plek te vinden voor de woningen die daar dan weg moeten. Het gaat 

om modulaire bouw, en deze woningen kunnen op een andere plek weer opgebouwd worden. Wellicht dat 

de starters/jongeren dan mee kunnen verhuizen. 

Kan de parkeerplaats op het terrein aan de andere kant? 
Ja, in het definitief ontwerp kunnen we dit opnemen. 

Soms verdienen jongeren/starters te veel voor een woning van de woningstichting, waardoor ze 

particulier moeten huren. Hebben jullie hier ook aandacht voor? 
Dank, dit zullen we meenemen in de verdere uitwerking. 

 

Chiel Naber dankt iedereen nogmaals voor de input van de afgelopen maanden. Blijf alstublieft 

meehelpen en weet ons te vinden bij vragen en opmerkingen. We willen dat dit slaagt, zowel voor de 

asielzoekers als de omgeving. 

https://www.nijkerk.eu/form/aanmeldformulier-vrijwilliger-vluchtelingen/ik-wil-graag-wat-betekenen-voor-de-vluchtelingen-0
https://www.nijkerk.eu/form/aanmeldformulier-vrijwilliger-vluchtelingen/ik-wil-graag-wat-betekenen-voor-de-vluchtelingen-0

